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ZAPISNIK 

 

4. REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA SVETA PRAVNE FAKULTETE 

UNIVERZE V LJUBLJANI  

 

v letu 2023/2024 

 

Seja je potekala v torek, 2. 4. 2024, ob 16.00 uri, v senatni sobi 

 

 

Predlagani dnevni red: 

 

1. potrditev dnevnega reda; 

2. potrditev zapisnika 3. redne seje ŠSPF; 

3. potrditev zapisnika 2. korespondenčne seje ŠSPF; 

4. pregled zaključkov študentske konference; 

5. aktualna študentska problematika; 

6. razno. 

 

Prisotni: Maja Kalin, Maksim Miklič, Kristijan Briški, Max Jeerovčnik, Klara Bajc, Benjamin 

Nahtigal, Sven Pungartnik Rauter, Tjaž Črnčec in Manja Leskovar. 

 

Vabljeni na sejo: prof. dr. Miro Cerar. 
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AD1 

Predsednica Študentskega sveta Pravne fakultete Univerze v Ljubljani (v nadaljnjem besedilu: ŠSPF) Maja 

Kalin je dala na glasovanje potrditev predlaganega dnevnega reda. 

 

Predlog sklepa št. 1: 

ŠSPF potrjuje dnevni red. 

Rezultat glasovanja: 

ZA: 9 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 0 

Sklep št. 1 je bil soglasno sprejet. 

 

AD2 

Predsednica Študentskega sveta Pravne fakultete Univerze v Ljubljani (v nadaljnjem besedilu: ŠSPF) Maja 

Kalin je dala na glasovanje potrditev zapisnika 3. redne seje ŠSPF v študijskem letu 2023/2024. 

 

Predlog sklepa št. 2: 

ŠSPF potrjuje zapisnik 3. redne seje ŠSPF v študijskem letu 2023/2024. 

Rezultat glasovanja: 

ZA: 9 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 0 

Sklep št. 2 je bil soglasno sprejet 

 

AD3 

Predsednica Študentskega sveta Pravne fakultete Univerze v Ljubljani (v nadaljnjem besedilu: ŠSPF) Maja 

Kalin je dala na glasovanje potrditev zapisnika 2. korespondenčne seje ŠSPF v študijskem letu 

2023/2024. 
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Predlog sklepa št. 3: 

ŠSPF potrjuje zapisnik 2. korespondenčne seje ŠSPF v študijskem letu 2023/2024. 

Rezultat glasovanja: 

ZA: 9 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 0 

Sklep št. 3 je bil soglasno sprejet. 

 

AD4 

Seja je prešla na naslednjo točko. Na povabilo članov ŠSPF se je seji na tej točki dnevnega reda pridružil 

prof. dr. Miro Cerar, prodekan PF UL za študijske zadeve, ki je članom ŠSPF predstavil zaključke 

pedagoške konference. 

Prodekan prof. dr. Cerar se je članom ŠSPF zahvalil za pripravo predlogov za izboljšavo izvajanja 

študijskega in pedagoškega procesa na fakulteti, ki so bili predstavljeni na pedagoški konferenci. Beseda 

je tekla o problematiki obvezne udeležbe študentov na predavanjih, o preveliki obremenjenosti študentov 

in pedagogov, o uvajanju novih oblik poučevanja, o ocenjevanju izpitov in o spreminjanju načina 

vrednotenja pedagoškega dela. Pedagogi se zavedajo, da udeležba na predavanjih v zadnjih letih pada, s 

čimer niso zadovoljni; zavedajo se preobremenjenosti in demotivacije študentov, vendar poudarjajo, da 

je ogromno motivacijskih dejavnikov za prisotnost študentov na predavanjih že prisotnih in dodatnih že 

skorajda ni mogoče dajati. 

Na pedagoški konferenci je bilo poudarjeno, da fakulteta zagotovo ne bo uvedla obvezne prisotnosti 

študentov na predavanjih. Študentje in pedagogi se strinjajo, da to ne bi bil pravi pristop za motivacijo 

študentov, kar pozdravlja tudi ŠSPF. Pedagogi opozarjajo na neodzivnost in nekooperativnost študentov 

na predavanj; rešitev se bo iskala v novih načinih podajanja znanja (kombinirani pristopi, nov način 

ocenjevanj, ...). Poudarjena je bila tudi pomembnost raznih tekmovanj, klinik in drugih obštudijskih 

dejavnosti, ki jih pedagogi pozdravljajo, a hkrati opozarjajo na pomembnost prisotnosti na predavanjih 

in drugih študijskih obveznostih. Govora je bilo tudi o večjem poudarku na problemskem pristopu pri 

učenju predmetov, ki si ga pedagogi želijo in pri tem pričakujejo odzivno sodelovanje študentov. 

Omenjena je bila tudi problematika izbirnih predmetov in možnost uvedbe kapice pri izbiri izbirnih 

predmetov, saj so nekateri obiskovani mnogo bolj kot drugi. O tej problematiki se bo razpravljalo še v 
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prihodnje, saj se pojavljajo mnogi pomisleki o tej tematiki, predvsem pri določitvi merila izbire 

predmetov. ŠSPF temu nasprotuje, saj ni dobrih argumentov za omejitev izbirnosti izbirnih predmetov. 

Prof. dr. Cerar je opozoril na problematiko snemanja predavanj s strani študentov, kar tako fakulteta, 

kot tudi ŠSPF, ne odobravata, saj snemanje predavateljev na predavanjih onemogoča sokratični dialog, 

ki bi študente spodbudil k sodelovanju in predavanja naredil bolj interaktivna. Člani ŠSPF so poudarili, 

da sami ne zaznavajo snemanja v predavalnicah, a bodo podprli morebiten poziv o prenehanju snemanja 

predavanj. 

 

Predlog sklepa št. 4:  

ŠSPF se seznanja s pregledom zaključkov študentske konference. 

Rezultat glasovanja: 

ZA: 9 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 0 

Sklep št. 4 je bil soglasno sprejet. 

 

Manja Leskovar je ob 16.52 zapustila sejo. 

 

AD5 

Seja je prešla na naslednjo točko. Maja Kalin, predsednica ŠSPF je člane obvestila o napredkih glede 

ciljev, ki si jih je ekipa zadala v začetku leta. Večina problematik se je že naslovila, vseeno pa ostajajo 

odprta nekatera vprašanja. ŠSPF je tajništvo fakultete povprašal o namestitvi higienskih izdelkov v ženske 

toaletne prostore, kar naj bi se zgodilo v kratkem, o implementaciji ogrodja za kolesa pred ali za fakulteto, 

o novih avtomatih v avli fakultete in o odpiranju omaric enkrat tedensko. Implementacija ogrodja za 

kolesa žal ne bo mogoča, saj bi ovirala dostavo, zato fakulteta študente poziva, naj se poslužujejo 

kolesarnice. Novi avtomati za hrano in pijačo v avli fakultete bodo nameščeni v kratkem in bodo 

omogočali tudi plačilo s kartico. 
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Predlog sklepa št. 5:  

ŠSPF se seznanja s točko aktualna študentska problematika. 

Rezultat glasovanja: 

ZA: 8 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 0 

Sklep št. 5 je bil soglasno sprejet. 

 

AD6 

Seja je prešla na naslednjo točko. Člani ŠSPF so govorili o problematiki izpitnih rokov v letošnjem 

študijskem letu, ko se bodo ustni izpiti predvidoma zavlekli izven izpitnega obdobja. Rešitve za letošnje 

leto žal ni možno najti, zato pa bo fokus dan na študentom prijazen študijski koledar za naslednje leto. 

Na pobudo članov ŠSPF je prof. dr. Cerar povprašal referat o pripravi razporeda izpitov za prihodnje 

študijsko leto, ki naj bi bil pripravljen nekje do konca letošnjega študijskega leta. ŠSPF bo pripravil 

seznam predmetov, kjer se izvajajo (tudi) ustni izpiti. Seznam bo posredovan referatu in bo upoštevan 

tako, da bodo datumi izpitov pri predmetih, kjer se izvajajo ustni izpiti, na začetku izpitnih obdobij z 

razlogom, da se opravljanje izpitov ne po zavleklo izven izpitnih obdobij v prihodnjem študijskem letu. 

 

Predlog sklepa št. 6:  

ŠSPF se seznanja s točko razno. 

Rezultat glasovanja: 

ZA: 8 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 0 

Sklep št. 5 je bil soglasno sprejet. 
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Seja je bila zaključena ob 17.12. 

 

Ljubljana, 8. 4. 2024 

 

Max Jerovčnik         Maja Kalin 

Tajnik ŠSPF          Predsednica ŠSPF 
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